
Protokoll sonemøte for sone 5, 6a, 6b, 7a og 7b i Namsenvassdraget  

Dato: 09.02.2023  

Sted: Namsengata 4, Overhalla.  

 

Saksliste:  

Sak 1-23  

Underskrivere av protokollen:  

5: Bjørn Ekker og Snorre Værem 

6a: Anne Oline Moe og Tom-Riise Hansen 

6b: Namdal Bruk (Kun 1 person tilstede) 

7b: Anders Kiær og Daniel Himo 

7a: Ingvild Nordhøy og Peder Duun 

Valg av møteleder: Ola Andersson Seem 

 

Sak 2-23  

Innvending: Ola sier det er sendt ut feil dokument i innkallingen. Men det blir gitt ut rett i møtet.  

 

Sak 3-23 

Pliktig organisering.  

 

Sak 4-23 

Fangstuvikling i elva. Elva delt opp i 5 ulike soner. Negativ trend i alle deler av vassdraget.  

Laksetrapper:  

Tømmeråsfossen: 1270 laks.  

Nedre Fiskumfoss: 1379 laks.  

Totalt 7,2% gjenutsetting. Oppgang i gjenutsetting av alle typer laks.  

 

Sak 10-23 

Prosjekt i 2022 og 2023 

Smoltmerkingprosjekt. Elfiske etter smolt først. Fikk nesten ingenting. Så lite fisk hadde de aldri sett 

for seg at vi skulle få med så mange fiskere i elva. Satte i stedet ut en fangstfelle for å få nok fisk. 124 

som ble merket i Nordelva. Prosjektet skal gå minst over 2 år. Fisken svømmer forbi bøyler i sjøen for 

å se hvor vandremønsteret deres. Ingen fisk i Nærøysund. Ingen i Nord-Namsen. Nesten alt har 

svømt ut i Sør-Namsen.  

Flaskehalsanalyse i Sanddøla: Sanddøla bærer preg av tømmerfløting. En perfekt gytegrunn men det 

finnes ingen gytekulper eller skjul i sanddøla. Ved brua i Nyneset. I de grønne feltene vil vi grave ut 

50 cm for å lage kulper. Gule områder blir gravet 1 meter for å lage dype kulper. Massene tas vekk til 

soldringsverket og soldres. Store steiner skal tilbake i elva, mens grus og dritt tas vekk. Store steiner i 

grupper, slik at når yngelen klekkes så kan de søke ly ved disse steinene. Steinsett for å styre elva slik 



vi vill. Vi ønsker å gjøre elva smalere. Vil koste ca. 1,5 millioner for dette prosjektet. Må være 

fiskeforbud etter endt prosjekt i 1 år.  

Lignende prosjekt har blitt utført tidligere ved Skauga og lengre sør, men ikke i denne størrelsen. I 

Naustad er elva nasjonalt verna, på lik linje med Sanddøla, og vi kan vise til gode resultater.  

Anders Kiær, grunneier, stiller seg positiv til prosjektet og mener dette vil gagne hele vassdraget.  

Ungfiskundersøkelse: til orientering 

Gytegroptelling: Jevnt over: vanskelig å telle groper i år. Årets tall og (2021) 

 Bjøra: (59). 

 Jørem: Ingen gytefisk registrert. (21) 

Ranemsbrua: 24 groper (41) 

Søråa: Noen få gytefisk registrert.  

Formofoss: Vanskeig, ingen gytefisk registrert. (38) 

Tømmeråsfoss: Bra forhold, noen gytegroper, 26. (28) 

Bekkerestaurering.  

Skoleprosjekt med 3 klasser på videregående, blant annet Grongbekken hvor det er helt slamset 

igjen. Her har vi søkt midler for å få den restaurert.  

Camp Villaks på Værem. Mye skryt og de fikk laks. De storkoste seg. Videregående stiller til 

sommeren også.  

Overvåkingsfiske: Grunneier har førsterett til å være med, men vi har mange som er interesserte. Nå 

ser vi også på tallene ifb med utviklingen av laksebestanden, og ikke bare oppdrettslaks. Utviklingen 

fra 2020 er 2,6 CpUE i fiskumfoss, 4,7 i 2021 og 17,3 i 2022. Lilleøen/nedre vibstad i 2020 4,1, 6,4 i 

2021 og 5,1 i 2022 CpUE. Dette er en bekymringsfull utvikling som vi må se nærmere på og ta på 

alvor.  

Stor enighet i salen om at villaksstammen må tas bedre vare på. Alle merker stor nedgang på 

aktivitet i elva og opptak av laks de siste årene. Grunneierne opplever at de ulike sonene i elva har 

forskjellig syn på dette. Ola nevner at det vil komme forslag om å blande de ulike sonene på møtene 

opp mot sonemøter og RS. Da vil de ulike sonene diskutere mer og forhåpentligvis komme til større 

enighet før RS.  

Restaurering av laksetrappa i Formofoss. Målet er å være ferdig i 2025.  

Det er også ønske å få en teller i Tømmeråsfossen, og et stort mål for Niklas til kommende sesong. 

Mottaksstasjoner for laks 2023: Si fra hvis noen ønsker å være mottaksstasjon.  

 

Sak 5-23 

Sone 5. 

RS-representanter (5st) 

Jørn Ove Duun – gjenvalg 

Mari Bergin – gjenvalg 

Snorre Værem - gjenvalg 

Benny Wahl – gjenvalg 

Jan Arild Landstad – gjenvalg 

 



Som vararep. Foreslås:  

Bjørn Ekker – nyvalg 

Lasse Lynum – gjenvalg  

Full enighet. 6 stemmer.  

 

Sone 6a: 

RS-representanter (5st) 

Stig Magne Fiskum, gjenvalg 

Tom Riise Hansen, gjenvalg  

Ingivld Nordhøy, gjenvalg  

Harald Rossetnes, ny 

Ulvig-Kiær, ny  

Som vararepr: 

Svein Erik Fiskum 

Henrik Molberg  

Full enighet. 

 

Sone 6b: 

RS-representant (1st) 

Namdal Bruk AS /Niklas  

Vararepr: 

Hallgeir Moa 

Bengt Anders Johansen 

 

Sone 7a 

RS-representanter (2st) 

Ikke noen forslag fra valgkomitéen. Benkeforslag: Anders Kiær foreslår Anne Ulvig og forlanger 

andelsvalg. Peder Duun foreslår Daniel Himo og seg sjøl.  

 

Som vararepr:  

Sverre Tyldum 

Ingvild Nordhøy  

Andelsvalg.  

Vi har ikke andelene tilgjengelig og må derfor stemmes på vanlig vis også blir det sendt ut i etterkant 

av møtet når vi har fått regnet på andelene.  

Etter utregning som er tatt utgangspunkt i betalt kontingent i 2022 så ble RS-representanter: 

Daniel Himo (ny) (66% andeler) 

Anne Ulvig (gjenvalg) (43,1% andeler) 

 

Peder Duun fikk (22,9% andeler) og ble ikke gjenvalgt til sonerepresentant på RS. 



 

Sone 7b 

RS-representanter (1st) 

Ulvig Kiær v/Håkon Berglund  

Vararep.:  

Ola Andersson Seem  

Daniel Himo 

 

Sak 6-23  

Sonene kommer med forslag til valgkomite til styret i etterkant av dette møtet.  

 

Sak 7-23  

Til orientering 

 

Sak 8-23  

Informasjon om vedtektsendringer. Kort gjennomgang, men viktigste er å få klarhet i hvem som kan 

være representanter i RS.  

 

Sak 12-23  

Innkomne saker.  

Jan Arild Landstad: krever at tallene til prøvefiske blir sett på opp mot utviklinga av villkasstammen. 

Pukkellaks: Må opplyse kundene og fiskerne om hvordan en pukkellaks ser ut og hva man skal gjøre 

med den: Slå den i hjel. Tidig i juni er det vanskelig å se forskjell. Pukkellaksen har da svart tunge og 

svarte prikker på spolen, noe som atlanterhavslaksen ikke har. Senere får den denne pukkelen.  

Grunneierne ønsker en plan på hva man skal gjøre dersom man ser pukkellaks i elva.  

Fiskeregler: Må informere kundene våre om fiskeregler og sjekke at de har betalt fisketrygdavgift.  

Kortsalg på inatur: Ingen løsning for å sjekke om kunden har betalt fisketrygdavgit. Det må grunneier 

egentlig sjekke.  

Oppsyn: Vi jobber med organiseringa. 2 personer i frafall. Styret skal finne en god plan på dette.  

Ny laksebørs fra 2023: Elveguiden. Viktig å opplyse alle våre kunder om dette!  

Tema til infomøte: Fokus på at vi selger mer enn bare opptak av laks. Opplevelse, overnatting osv. Vi 

selger en pakke.  

 

 


